



သင်၏ အခမဲ့ တုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးကို ယနေ့ ကြိုတင်စာရင်းသွင်းပါ။

ကာကွယ်ဆေးထိုးပါ

ဆောင်းရာသီသည် တုပ်ကွေးရောဂါ (တုပ်ကွေး) အဖြစ်အများဆုံးရာသီဖြစ်သဖြင့် ထိုရာသီမတိုင်မီ ကြိုတင် တုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးထိုးဖို့ကောင်းသည်။ သင့်ပြည်တွင်း မိသားစုဆရာဝန်၊ ရပ်ရွာကျန်းမာရေးဆေးခန်း သို့မဟုတ် ဆေးဆိုင်တွင် ကာကွယ်ဆေးထိုးနိုင်ပါသည်။

ကာကွယ်ဆေးကို အသက် 6 လကျော်သူတိုင်းအတွက် အကြံပြုထားသည်။ ဤတုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးသည် Medicareကဒ်မရှိသော်လည်း Queenslandမှာ နေထိုင်သူဖြစ်သရွေ့ အခမဲ့ရယူနိုင်ပါသည်။

ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည် အဘယ်ကြောင့်အရေးကြီးသနည်း။

တုပ်ကွေးသည် အလွန်ကူးစက်တတ်သော ရောဂါပိုးဖြစ်ပြီး အလွန်ဖျားနာစေတတ်သည်။ ရံဖန်ရံခါ ဆေးရုံတင်ရခြင်းနှင့် အသက်သေဆုံးခြင်းများကို ဖြစ်စေသည်။

ကလေးငယ်များ၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်အမျိုးသမီးများနှင့် ဆီးချိုရောဂါရှိသောသူများ၊ အဆုတ် သို့မဟုတ် နှလုံးရောဂါရှိသူများတွင် ဆေးရုံတင်ရမှု ပို၍အဖြစ်များတတ်သည်။

ထို့ကြောင့် လူတိုင်း အထူးသဖြင့် အထက်ပါလူများ တုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးထိုးရန် သေချာစေခြင်းဖြင့် တုပ်ကွေးရောဂါကို ကာကွယ်ရန် အလွန်အရေးကြီးပါသည်။

ကလေးများကို ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည် အခြားလူများသို့ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကို ရပ်တန့်ရန်လည်း အထောက်အကူပြုပါသည်။

Queensland၌ အသစ်ရောက်ရှိနေထိုင်ကြသူများတွက် ကာကွယ်ဆေး

Australiaနိုင်ငံသို့ အသစ်ရောက်ရှိသူများတွက် နိုင်ငံအစိုးရသည် ကာကွယ်ဆေးမှတ်တမ်းစာအုပ်များနှင့် အရင်က ကာကွယ်ဆေးထိုးခဲ့သည့် စာရွက်စာတမ်းများကို အခမဲ့ ဘာသာပြန်ဝန်ဆောင်မှုများပေးပါသည်။ မေးစရာများရှိပါက ပြည်တွင်းဘာသာပြန်ဌာန (Department of Home Affairs Translating Service) သို့မဟုတ် 1800 962 100 ၌ခေါ်ယူမေးမြန်းပါ။

တုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးသည် ဟာလာ၊ ဂျူး Kasher ထုံးတမ်းနှင့် ညီပါသလား။

မူဆလင်ဘာသာ၊ ဂျူး Kasher ဘာသာလေ့ကျင့်သူ ကလေးငယ်များ ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် အခွင့်ရှိသည်။ ထပ်မံအချက်လက်လိုအပ်လျှင် ကာကွယ်ဆေးဘေးကင်းမှု အဖွဲ့စည်း (Institute for Vaccine Safety) ဝက်ဘ်ဆိုဒ်၌ ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

အချက်အလက်များ ပိုမိုလိုအပ်ပါသလား။

တုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မေးစရာများရှိပါက သင့်မိသားစုဆရာဝန်နှင့် ဆွေးနွေးပါ။ **13 HEALTH 13 43 25 84** သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပြီး သူနာပြုနှင့် စကားပြောနိုင်ပါသည်။ သင်လိုအပ်ပါက စကားပြန်ကို တောင်းပါ။ သင့်ဘာသာစကားဖြင့် တုပ်ကွေးကာကွယ်ဆေးအကြောင်းနှင့် အရင်းအမြစ်များကို [ဤနေရာတွင်](#) သင်ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

Search for

Vaccination Matters



Queensland Government